
Bestyrelsesmøde Afd. 63 Den 22/1-2020 hos Jette  Ved Jernbanen 14 
 

Tilstede : Bruno, Henrik, Leo, Alex og Jette 

 

Bruno bød velkommen og ønskede alle et godt nytår. 

 

Vi gennemgik og  godkendte referatet fra sidste møde. 

 

1) Vi drøftede den nye situation, hvor vi nu er under  Dronning lunds kontor  og skal 

fremover kontakte dem hvis vi har brug for at tale med nogen vedr.  boligforeningen. 

 

2) Vi føler ikke vi bliver hørt når vi har noget vi er utilfredse  med. Den utilfredshed er vi ikke ene om, derfor 

drøftede vi, om formændende fra afdelingerne satte sig sammen og fik drøftet om dette er et generelt 

problem.    Bruno  prøver at få et møde i stand med  de andre formænd i afd. Øst  

 

3) Så har vi fået ny vicevært, vi har fået  Lars Thomsen som er bosiddende i Ulsted, vi byder ham 

velkommen og vil tage godt imod ham. 

 

4) På Tranekær sad en flyttebil fast ned til akslerne, der er store 

huller i græsset, der er sendt billed ind til Fritz og Peter     Der 

er intet sket 

 

5) Ang. Byggeriet på Jernbanen så er der efterladt en trailer på 

P-Plads for enden af gaden, den har stået der i 10 dage og er til gene 

for gæster som gerne vil benytte sig af pladsen. Bruno tager en snak med firmaet og får den flyttet. 

(Bruno snakkede med  firmaet dagen efter, og traileren er flyttet.) 

 

6) Vi snakkede om de nye boliger på Jernbanen de er bygget så der kun 

er få meter imellem husene stue mod køkken, måske det var en mulighed 

at boligselskabet kunne sætte et hegn op så man ikke står og kikker 

direkte ind i hinandens hjem ( privat liv) 

 

7)  Procektørerne på Jernbanen er tit tændt hele døgnet til stor gene 

for beboerne, de må kun være tændt fra kl 0700 til kl 1915. Vi gør firmaet opmærksom på dette og håber 

de kører efter reglerne. 

 

8) Ang. repræsentantskabsmøde måtte Alex desværre også aflyse,  vi deltog derfor  ikke med nogen, så 

ingen tilbagemelding derfra. 

 

9) Alex fortæller at der har været et møde på nåleøjet for alle 

beboerne ( bestyrelsen var ikke indkaldt )  hvilket ikke er iorden. 

Der blev fortalt at det lovede Orangeri er blevet sløjfet og de fik at 



vide hvad der vil sker ang. hæk, hegn og udestuer. Det var Kristian der 

holdt mødet 

Bruno tager kontakt til kontoret ang. mødet på nåleøjet, og ber om at få referatet fra mødet så vi i 

bestyrelsen kan følge med i hvad der sker i afd. 63 som Nåleøjet jo hører unde, og om der er truffet andre 

skjulte aftaler uden om bestyrelsen. 

 

10) Parkerings problemerne er der stadigvæk på Tranekær, og der er stadig intet sket 

 

11) Bruno har snakket med Peter og Fritz om flagstænger til Tranekær og nåleøjet, og har  

fået en forhånds lovning på det. " Peter og Fritz ville  finde ud af det. 

 

12) Vi var alle  enige om at det var en rigtig dejlig julefrokost på Havkatten, 

god mad , højt humør og en dejlig snak med alle fra de andre afdeliger. Et rigtig godt initiativ af Maria fra 

afd. Hals.  Og afdeling 63 deltager gerne næste år. 

 

13) Ang. Jubilæums arrengement  for Allan Kirk fra kontoret, kunne 

desværre ingen fra bestyrelsen komme , men vi håber at Allan havde en rigtig god 

dag, og stort tillykke herfra afd. 63. 

 

14) Info tavler til beboerne ved alle afdelinger under afd. 63, hvor man kan oplyse om Bestyrelses 

medlemmer. Hvem har flaget hvis der skal flages og mange andre oplysninger. Bruno undersøger pris og 

forespørger om lov til indkøb med boligforeningen. 

 

15) Næste møde bliver den 30/4 kl 19 hos Alex 

 

Bruno takkede  for et godt møde 

 

Referant Jette Martens 


